
Veil igheid is in de eerste plaats onze eigen zaak. Wij moeten zelf zoveel mogeli jk preventieve maatregelen nemen

en alert zi jn om onze woning te beveil igen. Maar wij staan er niet al leen voor.

Uw inspanningen, actie van de politie, maatregelen van het gemeentebestuur en een goede BIN-werking vormen

samen het beste recept tegen diefstal.

Als voorzitter van de politiezone kon onze burgemeester Agnes Lannoo-Van Wanseele een

bewakingscamera-project met 32 camera's voor de ganse zone realiseren. Hierdoor zijn

de voornaamste toegangswegen naar Latem beveil igd. Bovenop de camera's die voorzien

zijn in dit project investeert onze gemeente nog in bijkomende camerabewaking.

Onze burgemeester maakt ook werk van een goede samenwerking met de politie. Samen

werd een anti-inbrakenplan opgezet.

De BIN-werking met onze Fil ip Vanparys als hoofdcoördinator, die gans de gemeente

beslaat, is geactiveerd. Reeds één op de drie gezinnen is l id. Bekijk eens op de website

van onze gemeente wat BIN voor jou kan betekenen (//http: //www.sint-martens-

latem.be/website/8-www/203-www/204-www.html. ). En maak gebruik van de

mogeli jkheden.

Dit samenspel van maatregelen zorgde voor een drastische

daling van het aantal inbraken en inbraakpogingen in

201 5. Voor onze gemeente is het aantal effectieve inbraken

+ inbraakpogingen het laatste jaar gedaald met 55%. Voor

onze volledige politiezone is er een daling van 40% en voor

het arrondissement Gent (1 0 politiezones) was er een daling

van 22%.

Een hoopvolle evolutie. Maar de alertheid van alle inwoners

bli jft noodzakeli jk. Zeker in de donkere maanden .

Bij de gemeenteraadsverkiezingen beloofde Welzijn meer veil igheid door een aantal maatregelen zoals

camerabewaking met nummerplaatherkenning, betere samenwerking met de politiezone en activeren van de BIN-

werking. Er wordt hard aan gewerkt en de eerste resultaten worden zichtbaar.

Ook op dit vlak maakt Welzijn zijn beloftes waar.

Inbraken: hoopvolle evolutie.
Maar uw alertheid blijft noodzakelijk.




